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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 51/2022 

LI Sesja w dniu 30 sierpnia 2022  

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2022 o godz. 09: 00, a zakończono o godz. 12: 21 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna HofmanKupisz 

8. Agnieszka JuraWalczak 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik nieobecna 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska nieobecna 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz 

21. Stanisław Wawrzonkoski 

22. Katarzyna Zarębska 

23. Czesław Zarzeczny 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal otwierając obrady LI sesji Rady 

Miasta powitał obecnego na obradach Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę 
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Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską a także zebranych na sali dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą sieci Internet 

obserwują obrady.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek.  

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 22 radnych, a 

zatem obrady sesyjne w dniu 30 sierpnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad LI sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad L sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 8 sierpnia 

2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad.  

Radni nie wnieśli zmian do zaproponowanego porządku obrad.  

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym począwszy od dnia 21 czerwca 

2022r., do obrad sesyjnych w dniu 30 sierpnia br., która przedstawia się następująco: 

Prezydent poinformował, że Włocławek wraca do szkoły po wakacjach. Minione dwa 

miesiące upłynęły między innymi pod znakiem wydarzeń kulturalnych dla 

mieszkańców, w tym imprez wspieranych i dotowanych przez Gminę Miasto 

Włocławek. W ramach wakacyjnej oferty, instytucje kultury zorganizowały też liczne 

wydarzenia dla dzieci. Prezydent przypomniał: wspólnie świętowanie Dni Włocławka, 

Święto Województwa, prestiżowy Finał Turnieju Poezji Śpiewanej, Festiwal Wisły, 

Włocławek był przystankiem Wakacyjnej Trasy Dwójki i gospodarzem Dożynek 

Wojewódzkich. Ostatnie z tych wydarzeń Dożynki odbyły się w miniony weekend. W 

wakacje, swój nowy wizerunek zaprezentowała także, ponownie otwarta dla 

mieszkańców miejska biblioteka po przebudowie i modernizacji. Samorząd miasta 

wspiera kulturę i sztukę m.in. poprzez dotowanie projektów wybranych w trybie 

otwartych konkursów ofert. 19 sierpnia ogłoszono kolejnych realizatorów i zadania. 
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Dofinansowanie otrzymało osiem projektów, w tym koncerty, konkurs plastyczny dla 

dzieci czy warsztaty historyczno-fotograficzne. W sierpniu odbyły się wydarzenia 

sportowe, dotowane przez Gminę Miasto Włocławek, były to: Mistrzostwa 

deskorolkowe, w których wzięli udział zawodnicy z całej Polski oraz Mistrzostwa 

Modeli Latających Na Uwięzi organizowane przez Aeroklub Włocławski. Nieco 

wcześniej w lipcu rozegrano Ogólnopolski Turniej Bowlingu Osób Niewidomych i 

Słabowidzących. Prezydent był honorowym patronem tego wydarzenia. W okresie 

międzysesyjnym wpłynęło pięć wniosków w ramach miejskiego programu in vitro dla 

włocławian. Cztery wnioski uzyskały dofinansowanie. Przy tej okazji Prezydent 

Miasta z satysfakcją poinformował, że otrzymał serdeczne pozdrowienia i 

podziękowania od rodziców wspaniałej dziewczynki, która jest pierwszym dzieckiem 

pierwszą mieszkanką Włocławka urodzoną dzięki wsparciu dla jej rodziców, w 

ramach miejskiego programu in-vitro. To najpiękniejsza dla wszystkich motywacja do 

tego, by takich dziecięcych promyczków rozbłysło jak najwięcej. Od 26 sierpnia 

Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie przyjmuje wnioski o dodatek węglowy. Można je 

składać bezpośrednio w osiedlowych sekcjach, w skrzynkach podawczych. Jeśli 

chodzi o zamówienia publiczne, zawarto umowę na opracowanie dokumentacji na 

budowę budynków mieszkalnych u zbiegu ulic Tumskiej i 3 Maja. Projekt opracuje 

Pracownia Architektoniczna Paweł Myśliwiec z Łodzi. Wartość brutto umowy wynosi 

ok. 314 tys. złotych, termin realizacji: 7 miesięcy od dnia zawarcia umowy. 

Dokumentacja powinna być gotowa w lutym przyszłego roku. Zawarto umowę na 

przebudowę kotłowni gazowej w Przedszkolu Publicznym nr 27. Zadanie zrealizuje 

Firma INSTALTECH Józef Sławianowski z siedzibą we Włocławku. Wartość umowy 

to ponad 230 tys. złotych. Termin realizacji: 90 dni, nowa kotłownia powinna być 

gotowa w październiku. Złożono wnioski o dofinansowanie trzech zadań w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Są to: remont drogi powiatowej na moście 

stalowym, budowa drogi gminnej łączącej ul. Celulozową z ul. Barską oraz budowa 

drogi gminnej łączącej ulicę Polną z ulicą Żytnią. Wybrano projekty budżetu 

obywatelskiego na przyszły rok. W puli znalazły się rekordowe 4 miliony 300 tysięcy 

złotych. Do realizacji trafi aż 10 propozycji mieszkańców. Szczegóły można 

sprawdzić na stronie budżetu obywatelskiego, bo.wloclawek.eu. Przygotowywane są 

dokumenty, które dadzą podstawę do wzięcia udziału Gminy Miasto Włocławek w 

Programie Ciepłe mieszkanie, organizowanym przez Narodowy i Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. Obecnie Wydział 

Środowiska przyjmuje oświadczenia od chętnych zainteresowanych udziałem w 

programie. Ponadto, rozpoczyna się drugi etap procesu usuwania azbestu z terenu 

Gminy Miasto Włocławek. Przygotowywane są już procedury składania wniosków o 

usuwanie azbestu na 2023 rok. W ubiegłym tygodniu rozpoczęto przekazywanie 

sprzętu komputerowego w ramach programu Wsparcie dzieci z rodzin 

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym Granty PPGR. Pięćdziesięciu czterech uczniów 

z naszych szkół otrzymało już laptopy. Rozstrzygnięto konkursy ofert na realizację 

szczepień przeciwko wirusowi HPV oraz szczepień ochronnych przeciwko grypie dla 

seniorów. Obydwa programy, skierowane do mieszkańców Włocławka, będzie 

realizował Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej. 
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We wrześniu ruszy czwarta edycja programu zapobiegania upadkom dla seniorów w 

województwie kujawskopomorskim. Włocławscy seniorzy w wieku 60+ też wezmą 

udział w programie. W ramach Programu Rewitalizacji, mieszkańcy wybrali Markowy 

Lokal Śródmieścia 2022. Nagroda trafiła do właścicielki Butiku Venus przy ul. 

Zduńskiej 5A. W sierpniu przeprowadzono egzaminy na stopień awansu 

zawodowego nauczyciela mianowanego. Do egzaminu przystąpiło szesnastu 

nauczycieli, którzy zakończyli go wynikiem pozytywnym. Cały czas organizowana jest 

pomoc uchodźcom z Ukrainy. W ramach tych działań, odprawiony został transport z 

pomocą humanitarną dla miasta Czernihów w Ukrainie. W miejskich punktach 

zakwaterowania uchodźców obecnie przebywa około 130 osób. W czwartek 1 

września rozpoczyna się nowy rok szkolny. Miejska inauguracja odbędzie się o godz. 

13.00 w Zespole Szkół Ekonomicznych przy ul. Bukowej. Łącznie, do włocławskich 

placówek oświatowych będzie uczęszczać ok. 15,5 tysiąca uczniów. Również 1 

września o godz. 12.00 Prezydent Miasta zaprosił Radnych, a także mieszkańców 

Włocławka na miejską uroczystość, podczas której upamiętniona zostanie 83. 

Rocznica wybuchu II wojny światowej. Tradycyjnie spotkanie odbędzie się na Placu 

Wolności. 

Po zakończeniu wypowiedzi przez Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją.  

 W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

• Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal (Ad Vocem) 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• radny Pan Stanisław Krzemieniewski 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• Prezydent Miasta Pan Marek Wojtkowski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal rozpoczął procedowanie nad kolejnym punktem porządku obrad. 
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Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2022 rok. 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022 2038. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2022 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 2038 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 2038. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 
Stowarzyszenia WŁOF Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Włocławka. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Daria Figurska Dyrektor Wydziału Rozwoju Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia WŁOF Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Włocławka rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia WŁOF Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Włocławka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 
pomieszczeń użytkowych znajdujących się we Włocławskim Inkubatorze Innowacji i 
Przedsiębiorczości. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dotyczącego wysokości opłat 

za korzystanie z pomieszczeń użytkowych znajdujących się we Włocławskim 

Inkubatorze Innowacji i Przedsiębiorczości dokonał Pan Krzysztof Kukucki Zastępca 

Prezydenta Miasta. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

pomieszczeń użytkowych znajdujących się we Włocławskim Inkubatorze Innowacji i 

Przedsiębiorczości rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

pomieszczeń użytkowych znajdujących się we Włocławskim Inkubatorze Innowacji i 

Przedsiębiorczości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka JuraWalczak, Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Przedmiotowy projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy przedstawiła Pani Magdalena 

Stefanowska Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław 

Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Punkty 8 i 9 porządku obrad poprowadziła Pani Joanna HofmanKupisz 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Włocławek. 

Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin 
poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Agnieszka 

Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny 

Andrzej Gołębieski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 9 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 
Miasto Włocławek projektów współfinansowanych w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa KujawskoPomorskiego na lata 2014 2020, Osi 
Priorytetowej 11. Wzrost aktywizacji społecznozawodowej mieszkańców objętych 
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach 
objętych LSR, w ramach naboru nr 3/G/2022 ogłoszonego przez Stowarzyszenie 
Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Agnieszka 

Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektów współfinansowanych w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa KujawskoPomorskiego na lata 2014 2020, Osi 

Priorytetowej 11. Wzrost aktywizacji społecznozawodowej mieszkańców objętych 

Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach 

objętych LSR, w ramach naboru nr 3/G/2022 ogłoszonego przez Stowarzyszenie 

Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Andrzej Gołębieski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Monika Jabłońska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektów współfinansowanych w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa KujawskoPomorskiego na lata 2014 2020, Osi 

Priorytetowej 11. Wzrost aktywizacji społeczno-zawodowej mieszkańców objętych 

Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach 

objętych LSR, w ramach naboru nr 3/G/2022 ogłoszonego przez Stowarzyszenie 

Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Janusz Dębczyński, Piotr Kowal, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 
 

Zmiany w podziale środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2022 

roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych przedstawił Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz 
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pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

• Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 11 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
realizacji programu Samodzielność - Aktywność  Mobilność! Mieszkanie dla 
absolwenta finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 

 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
realizacji programu Samodzielność Aktywność Mobilność! Dostępne mieszkanie 
finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 

Blok uchwał w sprawie przystąpienia do programu Samodzielność Aktywność  

Mobilność dotyczących mieszkań finansowanych z PFRON przedstawił Pan Piotr 

Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji programu Samodzielność  Aktywność Mobilność! Mieszkanie dla 

absolwenta finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Także uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto 

Włocławek do realizacji programu Samodzielność  Aktywność  Mobilność! Dostępne 

mieszkanie finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji programu Samodzielność  Aktywność  Mobilność! Mieszkanie dla 

absolwenta finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystian Łuczak 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji programu Samodzielność  Aktywność  Mobilność! Dostępne mieszkanie 

finansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, 

Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka JuraWalczak, Krystian Łuczak 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespołowi 
Żłobków we Włocławku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i 

Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespołowi 

Żłobków we Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 



19 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespołowi 

Żłobków we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof 

Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (7) 

Mariola Gawłowska, Agnieszka JuraWalczak, Krzysztof Kowalski, Krystian Łuczak, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Włocławek. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady Miasta informując, że 

do kompetencji rady gminy należy wybór opiekuna młodzieżowej rady gminy spośród 

kandydatów wskazanych przez młodzieżową radę gminy. Młodzieżowa Rada Miasta 

Włocławek X kadencji podczas obrad III sesji w dniu 4 maja 2022 r. podjęła uchwałę 

w sprawie wskazania kandydata na opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Włocławek, 

proponując na tę funkcję Panią Małgorzatę Feliniak. Na podkreślenie zasługuje, że 

Pani Małgorzata Feliniak pełniła funkcję Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta 

Włocławek od momentu jej powołania przez Radę Miasta tj. od 2007 roku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Włocławek 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i 

Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Włocławek..  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Kowalski, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 15 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym do kompetencji Rady Miasta należy powoływanie komisji stałych oraz 

ustalanie ich składów osobowych. Przedmiotowy projekt uchwały reguluje zmianę w 

składzie Komisji Rewizyjnej z uwagi na złożoną rezygnację przez Radną Małgorzatę 

Szymańską. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 



22 

 

Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Blok uchwał skargowych przedstawił Radzie Miasta radny Piotr Zwoliński 

Przewodniczący Komisji. 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

Stanowisko w sprawie przekazania skargi do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta, jako 

organowi właściwemu do załatwienia sprawy, które zostało wypracowane i 

zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania skargi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (3) 

Ewa Szczepańska, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. M. na działalność Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 
 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku wypracowane i 

zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. M. na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Małgorzata Szymańska, Daniel 
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Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Szczepańska, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Dyrektora 
Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku. 
 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku, które zostało wypracowane i 

zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 
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Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Komendanta Straży 
Miejskiej we Włocławku. 
 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Komendanta 

Straży Miejskiej we Włocławku, które zostało wypracowane i zarekomendowane 

Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński, 

• Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal. 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Komendanta Straży 

Miejskiej we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Piotr Czarnecki, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Arkadiusz 

Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

PRZECIW (2) 

Janusz Dębczyński, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Gołębieski, Agnieszka JuraWalczak, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 
 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta 

Miasta Włocławek wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz 

Piasecki, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A. S. na działalność Dyrektora 
Administracji Zasobów Komunalnych we Włocławku. 

 
Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie skargi złożonej przez Pana 

A. S. na działalność Dyrektora Administracji Zasobów Komunalnych we Włocławku 

wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A. S. na działalność Dyrektora 

Administracji Zasobów Komunalnych we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 22 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi użytkowników Rodzinnego Ogrodu 
Działkowego Graniczna na działalność Prezydenta Miasta Włocławek. 
 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przedmiotowej skargi 

wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 
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• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• Pani Jolanta Stańczak Bromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi użytkowników Rodzinnego Ogrodu 

Działkowego "Graniczna" na działalność Prezydenta Miasta Włocławek..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka JuraWalczak, Krystian Łuczak 

NIEOBECNI (2) 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 23 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad LI sesji Rady Miasta skierowali: 

 

• radny Pan Krzysztof Grządziel, 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz, 

• radny Pan Krystian Łuczak, 

• radna Pani Ewa Szczepańska. 

 

Ad. 24 

Informacje i komunikaty. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że w związku z przyjęciem przez 

Radę Miasta Włocławek Strategii rozwoju miasta Włocławek 2030+ oraz 

przystąpieniem do jej wdrażania zaprasza radnych do uczestnictwa w pracach 

Zespołów nad Programami Operacyjnymi służącymi realizacji tego dokumentu. 

Główne prace będą toczyły się w okresie miesiąca września i października br. a 

proces wspierany jest przez ekspertów Związku Miast Polskich. Strategia rozwoju 

miasta Włocławek 2030+ przewiduje opracowanie 10 Programów Operacyjnych. 

Chęć uczestnictwa w pracach poszczególnych Zespołów, w podziale na Programy 

Operacyjne Radni Rady Miasta mogą zgłaszać do Wydziału Rozwoju Miasta lub 

Biura Rady Miasta w terminie do końca miesiąca sierpnia br.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował także, że w związku z organizowanym w 

dniu 5 września 2022 r., spotkaniem z Panem Tomaszem Tosza, Zastępcą Dyrektora 

Miejskiego Zarządu Dróg i Mostów w Jaworznie, które jako samorząd sukcesywnie 

wdraża Wizję zero, zaprasza na to spotkanie wszystkim Radnych Rady Miasta 

Włocławek. Spotkanie będzie miało charakter warsztatów w zakresie bezpieczeństwa 

ruchu drogowego, tj. narzędzi służących do jego poprawy, koniecznych w tym 

zakresie działań edukacyjnych oraz trendów czerpanych z krajów zachodnich. 

Zaproszony gość podzieli się z obecnymi swoją wiedzą oraz doświadczeniem w 

zakresie wprowadzanych zmian na drogach miasta Jaworzno oraz trudnościami, 

jakie temu procesowi towarzyszyły. Spotkanie odbędzie się w Sali nr 4 budynku 

Urzędu Miasta Włocławek przy ul. Zielony Rynek 11/13 o godzinie 11:00.  
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Ad. 25 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady LI sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w 

dniu 30 sierpnia 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Piotr Kowal 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  radna Joanna Hofman-Kupisz 

 

 

 

 

 


